



Return Completed Tender to:
South Nation Conservation
38 Victoria Street, P.O. Box 29
Finch, ON K0C 1K0

Closing Time and Date: January 30, 2025 at 12:00 p.m.
Opening Time and Date: January 30, 2025 at 12:05 p.m.
For Further Information Contact: Pat Piitz
1-877-984-2948

The undersigned tender for forest resources in the conditions of sale dated in reference to the area described as:

SNC COMPARTMENTS SNC 41/64 (32.72 Ha):

**PT LOT 16 & 17
CONCESSION XIII**

GEOGRAPHIC TOWNSHIP OF SOUTH PLANTAGENET

SPECIES	Number of Stems	Lower DBH (cm)	Upper DBH (cm)	Median DBH (cm)	ESTIMATED HARVEST VOLUME (m ³)	Bid Price (\$ per m3)	Total Bid (\$)
Red Pine	-	14	46	27.8	2,884.3		
Incidental Hdwd	Incidental						
TOTAL						Total Bid	

NOTE: Stems and Volumes are cruised estimates only and are not guaranteed. All compartment areas are gross. Shaded areas of above table must be completed.

The highest or any tender will not necessarily be accepted.

The South Nation Conservation reserves the right to limit the total number of tenders awarded to one bidder.

To be awarded the sale, tenderer must provide proof of contract to sell forest resource being offered and/or be the owner/operator of a forest resource processing facility approved to process some or all of the forest resources being offered.

The undersigned is fully aware of the attached Conditions of Sale and this tender is submitted accordingly and should this tender be accepted, and a sale of timber ordered, the undersigned agrees to carry out the terms and conditions thus imposed. The Stumpage Sale Contract and attached Exhibits form part of this sale.

The undersigned also understands that, in addition to the conditions set out relative to this sale, all Acts of the Legislature of the Province of Ontario are now or may hereafter be in force and all regulations duly made under the provisions of any such Acts, so far as they may be of general applications, shall be binding and shall apply to the operations as fully and effectually as if they had been set out in the Condition of Sale.

Full Legal Name of Business:		City/Town	Province
Business Address: (street)			
The above is a: Registered Company Partnership, Individual using firm name, Individual			
For Partnership Indicated Names of Partners (Print First and last Name full)			
Telephone	Authorized Signature	Name (Please Print)	



Dépôt de la soumission complète à :
Conservation de la Nation Sud
38 Victoria Street, P.O. Box 29
Finch, ON K0C 1K0

Date et heure de fermeture: 30 janvier 2025 à 12 h 00
Date et heure d'ouverture: 30 janvier 2025 à 12 h 05
Pour plus d'informations, contactez: Pat Piitz
1-877-984-2948

Les soussignés soumissionnent pour les ressources forestières, aux conditions de vente spécifiées, en référence aux zones décrites comme:

PARCELLES SNC 41/64 (32.72 Ha.):

**PT LOT 16 & 17
CONCESSION XIII**

ANCIEN CANTON DE SOUTH PLANTAGENET

ESPÈCES	Nombre de tiges	DHP bas (cm)	DHP haut (cm)	DHP médian (cm)	VOLUME à être coupé (m ³)	Prix de soumission (\$ par m ³)	Soumission totale (\$)
Pin rouge	-	14	46	27,8	2 884,3		
Bois dure occasionnelle	Occasionnelle						
TOTAL						Offre totale	

NOTE: Le Nombre de troncs et le Volume sont des évaluations d'inventaire seulement et ne sont pas garantis. Les zones ombragées ci hauts doivent être complétées. Toutes les aires pour les compartiments sont brutes.

Il est possible qu'aucune des soumissions, ni la plus haute soumission, ne soit retenue.

Le Conservation de la Nation Sud se réservent le droit de limiter le nombre d'offres accordées à un soumissionnaire.

Pour se voir accorder la vente, le soumissionnaire doit fournir la preuve d'un contrat lui permettant de vendre les ressources forestières offertes, et/ou être le propriétaire/exploitant d'une installation de traitement approuvée pour le traitement de certaines ou de toutes les ressources sylvestres offertes.

Le soussigné a été entièrement informé des Conditions de vente ci-jointes et cette soumission est déposée en connaissance de cause. Dans le cas où la présente soumission soit acceptée et qu'une vente de bois d'œuvre soit commandée, le soussigné s'engage à réaliser les modalités et conditions imposées. Le Contrat de vente de bois sur pied, ainsi que les Annexes ci-joints, sont parties intégrantes de la vente.

Le soussigné comprend également que, en plus des conditions établies en regard de cette vente, toutes les lois et tous les règlements de la Législature de la province d'Ontario sont présentement en vigueur ou le deviendront dans l'avenir. Tous les règlements établis selon les clauses de telles lois, qui s'appliquent habituellement de façon générale, lieront toutes les parties, et s'appliqueront aux opérations, de façon aussi complète et effective que s'ils avaient été inclus dans les Conditions de vente.

Nom complet de l'entreprise:		Ville/Village	Province
Adresse de l'entreprise: (rue)			
L'entreprise est: Compagnie enregistrée en partenariat, Individu utilisant un nom de firme, Individu			
En cas de partenariat, indiquez le nom des partenaires (Écrivez les prénoms et les noms complets)			
No. de téléphone	Signature autorisée		Nom (en caractères d'imprimerie)